
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/2-2024 protokols 

 

2024.gada 27. februāris, plkst. 12.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arnis TUNTE, Arturs VITKOVSKIS Aleksandra MISIROVA, Kristaps 

ČERŅAVSKIS, Kārlis VOLODINS, Jānis STUKULS, Ainars SOKS 

 

Nepiedalās: Mairita BUKLAGINA 

 

Pieaicinātie: Kristīne LEJIŅA, Agnese MAMAJA, Edgars ZAIŽENIJS 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 7 (septiņi) Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši 

LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga 

 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/2-2024 Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Tunte) 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/2-2024 Darba kārtību, papildinot punktu 

“Dažādi” ar šādiem jautājumiem: 

-U18 Eiropas Čempionāts klasiskajā volejbolā (A. Vitkovskis); 

-Jaunieši (pludmale/klasika) (K. Volodins); 

-Komisijas (K. Volodins); 

-Valdes sēdes (K. Volodins). 

(vienbalsīgi) 

 

 



2. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/1-2024 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/1-2024 protokolu (vienbalsīgi) 

 

3. Punkts 

“Latvijas U-18, U-20 un U-22 jaunatnes pludmales volejbola izlases 

atlases nolikuma 2024” apstiprināšana 

(A. Mamaja) 

3.1. A. Mamaja: informē par galvenajām izmaiņām šajā nolikumā; norāda, ka visas 

trīs vecuma grupas ir apvienotas vienā nolikumā; 

A. Mamaja: informē, ka būtiskākās atšķirības no iepriekšējiem gadiem ir, ka - katrā 

vecuma grupā piedalās 8 labākās komandas pēc reitinga (LJČPV un FIVB), kā arī 

Nolikums paredz iespēju pieteikties vēl 2 komandām, kurām ir argumentēts 

pamatojums, kāpēc sezonas laikā nav bijusi iespēja sakrāt reitinga punktus, kam, 

Pludmales komisijā izskatot, var piešķirt iespēju piedalīties sacensībās. 

A. Mamaja: piebilst, ka, ja sportists atsakās pēdējā brīdī, tad ar Latvijas Olimpiskās 

vienības (LOV) ārsta atzinumu trenerim tiek dotas tiesības mainīt pārus/sastāvus. 

3.2. Apstiprināt “Latvijas U-18, U-20 un U-22 jaunatnes pludmales volejbola izlases 

atlases nolikumu 2024” (vienbalsīgi) 

 

4. punkts 

Latvijas Pludmales volejbola izlašu galvenais treneris 

(A. Tunte) 

 

4.1. A. Tunte: norāda, ka ir komunicējis ar sportistiem un ka sportisti norāda, ka nav 

nepieciešams šāds virsvadītājs/galvenais treneris. 

K. Čerņavskis: jautā, vai, ja uzvar atlasēs, tad pirmā pāra treneris ir treneris visai 

Latvijas Izlasei? 

A. Tunte: apstiprina. 

A. Tunte: noslēgt šo punktu, rezumējot, ka šobrīd netiek pretendēts uz vienu galveno 

izlases treneri, izņemot to, kurš noskaidrosies pēc atlasēm 

(pieņemts zināšanai) 

 



5. Punkts 

“DEPO Open 2024” nolikuma apstiprināšana 

(E. Zaiženijs) 

 

5.1. E. Zaiženijs: informē par galvenajām izmaiņām nolikumā;  

Norāda, ka šogad plānoti 5 posmi; posmu rīkotāju vidū atgriežas Cēsis, kas arī 

varētu būt tā vieta, kur notiktu Austrumeiropas volejbola zonālās asociācijas 

(EEVZA) čempionāts pieaugušajiem; par dalību EEVZA posmā var iegūt vairāk 

punktus, tādā veidā dodot iespēju spēlētājiem iegūt svarīgos punktus. 

E. Zaiženijs: informē, ka fināli tiks aizvadīti augusta vidū, Ventspilī. 

E. Zaiženijs: skaidro par izspēli, ka Pludmales komisijā vienojās, ka tajās vietās, kur 

ļauj laukumu kapacitāte, tas ir- Jūrmalā, Cēsīs un Liepājā, kur ir 4 laukumi, tur var 

rīkot vīriešu 24 komandu pamatturnīru; 24 komandu izspēle notiktu pēc jaunajiem 

standartiem; 

Saulkrastos paliek 16 komandu turnīrs, jo tur ir 2 laukumi, līdz ar ko Saulkrastos 

spēlē tikai labākās Latvijas komandas bez ārzemju pāriem, un šajā jautājumā aicina 

neko nemainīt. 

E. Zaiženijs: informē par finansiālajiem nosacījumiem, sakarā ar to, ka valstī ir 

inflācija, aicina šogad celt dalības maksu (no 40 euro celt uz 50 euro), lai varētu 

nosegt papildus izdevumus; 

A. Tunte: aicina diskutēt par samazinātu maksu jauniešiem; 

E. Zaiženijs: priekšlikums, samazināt dalības maksu uz 30 euro, komandām, kas ir 

jaunatnes čempionātu dalībnieces, kas ir spēlējuši vismaz 2 un vairāk posmos; 

A. Tunte: uzsver nepieciešamību visur uz pusi jauniešiem samazinātu dalības maksu 

kvalifikācijas turnīros. 

5.2. Apstiprināt “DEPO Open 2024” nolikumu ar izmaiņu-  

pielīdzināt 50% atlaidi dalības maksai jauniešiem, kas piedalās jaunatnes 

čempionātos (vienbalsīgi) 

 

 

 

 

 

 



6. punkts 

Reģionālās volejbola līgas prezentēšana 

(E. Zaiženijs) 

 

E. Zaiženijs: izklāsta Reģionālās volejbola līgas ideju; norāda, ka ir virzība uz to, lai 

būtu trīs līmeņu čempionāts; Reģionālā līga dotu iespēju sportistiem reģionos 

aizvadīt turnīrus, kas ir zem LČ vārda, kā arī dotu iespēju spēlēt savu skatītāju 

priekšā. 

E. Zaiženijs: piebilst, ka tiks izstrādāta anketa, kas visām iesaistītajām pusēm tiktu 

izsūtīta, lai iegūtu detalizētāku informāciju. 

E. Zaiženijs: norāda, ka virzība būtu uz to, ka ir elektroniskais protokols un ka varētu 

nodrošināt arī video tiešraides. 

A. Tunte: piebilst, ka nolikuma izstrāde vēl tikai notiks, un tajā varēs iesaistīties un 

izdiskutēt idejas un nianses. 

J. Stukuls: piebilst, ka reģioniem vajag attīstību; aicina izvērtēt iespēju likt arī 

Entuziastu līgu kā daļu no Reģionālās līgas, un piebilst, ka varbūt Rīgu varētu nošķirt 

atsevišķi no reģioniem. 

A. Tunte: piekrīt, ka būtu loģiski apvienoties ar Entuziastu līgu; norāda, ka ideja ir 

piesaistīt arī entuziastus no reģioniem; aicina ar idejām un priekšlikumiem vērsties 

pie E. Zaiženija 

(pieņemts zināšanai) 

7. Punkts 

“DEPO Open” organizators 

(A. Tunte) 

 

7.1. A. Tunte: informē par ideju meklēt atsevišķu personu, kas koordinētu “DEPO 

Open” sacensības pludmales volejbolā, lai kvalitatīvāk varētu fokusēties uz šo 

pasākumu, kā arī E. Zaiženijs varētu fokusēties darbam ar klasiskajām volejbola 

līgām; 

A. Tunte aicina dalīties ar idejām, ja ir zināma piemērota kandidatūra šai darba 

pozīcijai (pieņemts zināšanai) 

 

 

 



8. Punkts 

Ieskats LVF budžetā 

(A. Tunte) 

 

8.1. A. Tunte: norāda, ka attiecībā uz LVF budžetu, joprojām nav jaunumu, valsts 

finansējums vēl nav zināms. 

A. Tunte: informē, ka LVF Sekretariāta sapulcē kolēģiem norādīja uz to, ka ir dažādi 

projekti kā jauninājumi, ko LVF kopīgi ievieš (Gada Balva, itāļu speciālistu piesaiste 

utt.), un šajā sakarā aicināja projektu vadītājus spert soli uz priekšu arī savos 

konkrētajos projektos, lai katru gadu ir arvien labāk, lai ir uzlabojumi. 

A. Tunte: aicina ar sazināties ar projektu vadītājiem, ja ir sīkāki jautājumi par budžeta 

sadaļām, kas attiecas uz konkrētiem projektiem (pieņemts zināšanai) 

8.2. A. Tunte: informē, ka ir piesaistīts ziedotājs, “IB biroji”, un šo naudu 

nepieciešams tālāk novirzīt biedrībai “RVildes volejbola klubs” volejbola attīstībai, 

ieturot 3 % no ziedojuma summas (vienbalsīgi) 

 

9. Punkts 

Atlīdzība (%) par sponsora/finansējuma piesaisti volejbolam 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte: atgādina par iespēju ikkatram piesaistīt sponsorus Federācijai, saņemot 

procentuālu atlīdzību no tā. 

A. Vitkovskis: jautā K. Volodinam par sagatavoto dokumentu  

K. Volodins: atbild, ka ir sagatavots dokuments/informācija sponsoru iesaistei 

(dažādi nosacījumi/ieguvumi sponsoram utt.), ar kuru var padalīties; ierosina par šo 

jautājumu atsevišķu sapulci sarīkot, lai izskaidrotu detaļas 

(pieņemts zināšanai) 

 

 

 

 

 

 

 



10. Punkts 

Ētikas/Disciplinārā komisija 

(A. Tunte) 

 

10.1 A. Tunte: informē, ka ir uzrunāts J. Treijs, kurš ir piekritis vadīt šo komisiju, un ir 

arī norādījis, ka Disciplinārajai komisijai būtu jābūt 4 cilvēku sastāvā (A. Tunte arī 

būtu sastāvā kā Valdes pārstāvis); aicināja J. Treiju sākt izstrādāt ētikas kodeksu. 

10.2 A. Tuntem šo jautājumu attīstīt tālāk, uzrunājot potenciālos komisijas locekļus 

(vienbalsīgi) 

 

11. Punkts 

Dažādi 

 

11.1. Par “Superkausu” 

11.1.1 A. Tunte: informē LVF Valdi, ka K. Volodins ir uzņēmies iniciatīvu autonomi 

strādāt ar šo projektu, iespējams, sarīkot Superkausu Arēnā Rīga un piesaistīt 

pasākumam sponsorus. 

A. Tunte: aicina K. Volodinu komentēt šo jautājumu. 

K. Volodins: informē, ka ideja ir sarīkot lielu volejbola pasākumu, kas volejbolā 

nenotiek tik bieži; sadarboties ar Basketbola savienību, paralēli sarīkojot pasākumus, 

ar iespējamību piesaistīt papildus skatītājus. 

K. Volodins: norāda, ka ideja ir piesaistīt atsevišķu sponsoru, sarīkot pasākumu ar 

autonomiem līdzekļiem, lai nebūtu jāizmanto esošie LVF līdzekļi. 

11.1.2 A. Tunte: aicina balsot, ka K. Volodinam tiek dotas tiesības sarīkot 

“Superkausu” 2024. gadā 

(PAR A. Tunte, A. Vitkovskis, K. Čerņavskis, J. Stukuls, A. Misirova; ATTURAS K. 

Volodins) 

 

11.2. Par itāļu speciālistiem 

A. Vitkovskis: norāda uz nepieciešamību izstrādāt vadlīnijas par to, kā treneriem 

būtu jāstrādā; itāļiem ir labs piemērs, un Daniele M. Capriotti ir uzņēmies iztulkot 

esošo itāļu materiālu; 



A. Vitkovskis: norāda, ka itāļi ļoti sistemātiski strādā pie spēlētāju monitoringa, ka 

Latvijā šobrīd monitoringa kustība pēdējos gados ir iesākta, taču tas viss šobrīd 

notiek diezgan haotiski. 

A. Vitkovskis: norāda, ka nepieciešams ieplānot un iestrādāt monitoringu jaunatnes 

kalendārā, lai zina, kad un kur paredzēts monitorings; 

Lai tas labi darbotos un ja ir vēlme pacelties nākamajā līmenī, ir nepieciešams sporta 

direktors, un tas būtu sporta direktora vadībā - izstrādāt vadlīnijas, organizēt un 

ieplānot monitoringu, kā arī sekot līdzi treneru darbam, kā šīs vadlīnijas tiek 

ievērotas, sniegt rekomendācijas treneru darbam. 

A. Vitkovskis: atkārtoti uzsver, ka sporta direktora amats ir diezgan liela prioritāte 

šobrīd  

(pieņemts zināšanai) 

 

11.3. U18 Eiropas čempionāts klasiskajā volejbolā 

A. Tunte norāda, ka A. Vitkovskis ir pieteicis tiesības organizēt U18 čempionātu 

2026. gadā. 

A. Vitkovskis: piebilst, ka tas būtu 2009./2010. gadā dzimušiem jauniešiem un 

norāda, ka potenciālā norises vieta varētu būt Liepāja 

(pieņemts zināšanai) 

   

11.4. Jaunatne (pludmale/klasika) 

K. Volodins: norāda, ka ir jaunieši, kuri spēlē gan klasisko, gan pludmales volejbolu, 

un, domājot par jauniešu attīstību, par attīstības plānu, vēlas saprast, kā nodalīt šos 

jauniešus, jo pašlaik attīstības plāns tiek izstrādāts specifiski klasiskā volejbola 

jauniešiem; nodalīt, lai nav pārpratumu, ka attīstības plāns neietver jauniešus, kas 

spēlē pludmales volejbolu. 

A. Soks: norāda, ka nepieciešams ar K. Volodinu savstarpēji sazināties par šo 

jautājumu, ka iestrādes ir 

(pieņemts zināšanai) 

 

11. 5 Par LVF komisiju darbu 

K. Volodins: informē LVF Valdi par darbu kopā ar Jaunatnes komisiju, ka rīt 

paredzēta Jaunatnes komisijas sēde, kas būs jau trešā kopš iepriekšējās Valdes 

sēdes, norādot uz to, ka notiek aktīva darbība un ka labprāt dzirdētu, kā citiem 



Valdes locekļiem veicas darbs komisijām savā uzraudzībā, norādot, ka šobrīd gan 

nav tam vairs laika, bet ka labprāt satiktos un parunātos par to ārpus Valdes sēdes. 

 

11. 6 Par Valdes sēdēm 

11.6.1 K. Volodins: piedāvā diskusijai jautājumu par Valdes sēžu norisi, ierosinot  tās 

rīkot regulārāk, bet īsākas, pretēji tam kā ir tagad, kad retāk tiekas Valdes sēdēs, un 

sakrājas ļoti daudz apspriežamo jautājumu, kas attiecīgi saildzina Valdes sēžu 

norises laiku. 

A. Tunte: atbalsta ideju par Valdes sēžu regularitāti un konkrētu norises laiku, ar 

kuru rēķināties. 

(notiek diskusijas par iespējamo biežumu, dienām, laiku LVF Valdes sēdēm) 

11.6. 2 Rīkot LVF Valdes sēdes regulāri, ik pa 3 nedēļām, trešdienās plkst.12.00, 

divas neklātienē (Zoom), bet secīgi trešo – klātienē. 

Nolemj, ka attiecīgi nākamā Valdes sēde notiks 20. martā, plkst. 12.00, attālināti; 

Aiznākamā Valdes sēde - 10. aprīlī, plkst. 12.00, klātienē (vienbalsīgi) 

 

 

 

 

 

 

 

Sēdi vadīja  Arnis Tunte 

Sēdi protokolēja Kristīne Lejiņa 

 

 

 

 


